

Title (en)  
Stackable board package.

Title (de)  
Stapelbare Verpackung aus Wellpappe.

Title (fr)  
Emballage en carton gerbable.

Publication  
**EP 0527066 A1 19930210 (FR)**

Application  
**EP 92401833 A 19920629**

Priority  
FR 9109881 A 19910802

Abstract (en)  
Package (1) made of cardboard or the like, in the form of an open box and blank (40) intended for its manufacture, comprising a bottom (2) bordered by two longitudinal sides (3, 4) and two transverse sides (5, 6), the assembly of which is carried out by means of four flaps (3+/-5, 3+/-6, 4+/-5, 4, 6) extending the longitudinal sides +/- and glued to the transverse sides, the sides being respectively connected to the bottom (2) by folding lines (7, 8, 9, 10) of which the two relating to the transverse sides respectively comprise one or more stacking recesses (17, 19; 18, 20) pierced in the bottom (2) and capable of simultaneously and respectively receiving a stacking projection (15B, 16B) carried respectively by one of the said transverse sides (5, 6), but not facing each other, of a second identical package (1B) onto which the said package (1) can be stacked, stacking notches (21, 29; 30; 31; 22, 32) being produced in the said flaps in order to allow the said stacking projections of the second package (1B) to be able to slide along the transverse sides (5, 6). Box for the transport and sale of foodstuffs. <IMAGE>

Abstract (fr)  
Emballage (1) de carton ou analogue en forme de boîte ouverte et flan (40) destiné à sa fabrication, comprenant un fond (2) bordé par deux côtés longitudinaux (3, 4) et deux côtés transversaux (5, 6) dont l'assemblage est réalisé au moyen de quatre volets (3-5, 3-6, 4-5, 4-6) prolongeant les côtés longitudinaux et collés aux côtés transversaux, les côtés étant respectivement reliés au fond (2) par des lignes de pliage (7, 8, 9, 10) dont les deux, relatives aux côtés transversaux, comportent respectivement un ou des évidements de gerbage (17, 19; 18, 20) percés dans le fond (2) et aptes à recevoir simultanément et respectivement un téton de gerbage (15B, 16B), respectivement porté par l'un desdits côtés transversaux (5, 6) mais non en vis-à-vis, d'un second emballage (1B) identique sur lequel peut se gerber ledit emballage (1), des encoches de gerbage (21, 29; 30; 31; 22, 32) étant réalisées dans lesdits volets pour permettre auxdits tétons de gerbage du second emballage (1B) de pouvoir glisser le long des côtés transversaux (5, 6). Boîte pour le transport et la vente de denrées. <IMAGE>

IPC 1-7  
**B65D 5/00**

IPC 8 full level  
**B65D 5/00** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**B65D 5/0015** (2013.01)

Citation (search report)  
• [AD] EP 0326451 A1 19890802 - CARTONNERIES ASSOCIEES SOCIETE [FR]  
• [AD] FR 2615822 A1 19881202 - CLERGEAU PAPETERIES LEON [FR], et al  
• [A] GB 2086352 A 19820512 - BOXFOLDIA LTD

Cited by  
FR2808776A1; US6935504B2; WO0185552A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0527066 A1 19930210; EP 0527066 B1 19950920**; AT E128090 T1 19951015; DE 69204937 D1 19951026; DE 69204937 T2 19960208;  
DK 0527066 T3 19951106; ES 2078698 T3 19951216; FR 2679872 A1 19930205; FR 2679872 B1 19931112; GR 3017848 T3 19960131

DOCDB simple family (application)  
**EP 92401833 A 19920629**; AT 92401833 T 19920629; DE 69204937 T 19920629; DK 92401833 T 19920629; ES 92401833 T 19920629;  
FR 9109881 A 19910802; GR 950402952 T 19951025